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1. Opening  
➔ Aanwezig zijn 26 leden, die de presentielijst hebben getekend.   
➔ Bericht van verhindering van Karel Kuipers, Gerard Reezigt, Monique Bruil, Jan Dijk en Cynthia Ong.  
➔ We kunnen spreken van een seizoen “met een goed gevoel”. De accommodatie, de BSO, op het sportieve 

vlak bij de jeugd en de senioren etc.  
➔ Gisteren, 16 juni,  was het een enorme happening door de promotiewedstrijd van het 2e elftal. De 

behaalde resultaten dit seizoen geven een boost aan ons allemaal. PAX wordt weer op de kaart gezet. 
Hopelijk levert dit ook meer vrijwilligers op.  

➔ De voorzitter schetst kort het verloop van het seizoen zowel de wedstrijden als de activiteiten.  
➔ KBB doet niet meer mee met het komende Quick toernooi. Is wel jammer. Hiervoor in de plaats ZZC 

gekozen, ook omdat ze voldoende publiek meebrengen.  
➔ Verduurzaming is (bijna) voltooid. In onze elektriciteitsbehoefte voorzien we voor 75%.  
➔ Gesprek met de gemeente loopt. De daadkracht ontbreekt in de besluitvorming bij de gemeente. Er is nu 

wel een beleidsmedewerker sport, maar er is nog geen budget. Daar zullen stappen in gezet moeten 
worden.  

➔ De ledenaantallen stabiliseren, ook bij de jongste jeugd.  
➔ De effecten van de robotmaaier zijn zichtbaar. De grasmaat ligt er beter bij dan ooit.  
➔ We hopen ook op inbreng vanuit de leden in deze vergadering.  
➔ Punt van zorg blijft het aantal vrijwilligers. De leeftijd bij de huidige groep is een punt van aandacht. 

Iedere bijdrage is welkom. Al is het maar een klein beetje.   
➔ Bertus meldt dat er 3 studenten een onderzoek hebben gedaan naar de vrijwilligers binnen de club. Hier 

zitten wel aanknopingspunten in voor onze club. 
2. Vaststellen notulen ledenvergadering d.d. 30 november 2023.  
➔   Geen opmerkingen : akkoord.  

 Presentatie en vaststellen jaarverslag 2023/2024 
➔ Het verslag is toegestuurd via de Nieuwsbrief en staat op de website. Paul Stortelder merkt op dat het 

jaarverslag een goed beeld geeft van de activiteiten van de club.  
3. Mededelingen van het bestuur.  
➔ Er is een voorstel ingediend bij de gemeente inclusief een investeringsbegroting waar onder andere een 

kunstgrasveld in is opgenomen. Deze investeringsbegroting is opgesteld mede i.v.m. de privatisering van 
een aantal jaren geleden. Bronckhorst is zeer terughoudend met het subsidiëren van kunstgrasvelden. In 
omliggende gemeenten is daarin een veel ruimer beleid. Een kunstgrasveld heeft een levensduur van ± 
10 jaar. Als dit er komt zullen we naar de leden moeten voor goedkeuring.  

➔ Bij de senioren komt er een extra elftal, een 3e selectieteam. Dit wordt waarschijnlijk dan het  11e 
herenteam. Praktisch probleem is het aantal speelvelden en ook het aantal kleedruimtes wordt krap. 
Daarnaast nog 2 damesteams, geeft in totaal 13 teams.  

➔ Vraag: Lost een 3e selectieteam het probleem op? → Alle jongens willen het liefst in het 1e elftal spelen. 
Het is goed dat er veel spelers ambitieus zijn om hoog te willen spelen. Het wordt passen en meten, met 
de velden. Het 4e veld wordt wel volledig belijnd en erbij betrokken. Vraag is nog wel of de lagere teams 
vol bezet raken, dit speelt ook voor dames. Veld 4 kan waarschijnlijk wel voldoen aan de KNVB eisen. Het 
is aangemeld als wedstrijdveld.  

➔ De dug-out bij veld 4 moet nog komen. Dit is besproken en er wordt naar een oplossing gezocht.  
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➔ Teveel spelers voor 2 teams is lastig maar te weinig spelers kan ook leiden tot lenen bij andere teams, 
wat ook weer tot discussie kan leiden. Er moet nog wel het één en ander worden besproken door de TC. 
Er zal geschoven gaan worden.  

➔ Oproep wordt gedaan om te stemmen (van 2 t/m 24 sept) op Rabo Clubsupport,  zowel voor de 
vereniging PAX als voor de Stichting. Ieder lid van de Rabobank mag 3 stemmen uitbrengen.  

➔ Van de Rabobank hebben we een bijdrage ontvangen van €6.250 voor onze 
duurzaamheidsinvesteringen.  

4. De ledenvergadering wordt gevraagd in te stemmen met de vervanging van het dak van de tribune en 
de aanleg van zonnepanelen op (een gedeelte van) het dak. Voorgesteld wordt voorlopig een beperkt 
aantal zonnepanelen te plaatsen i.v.m. de onduidelijkheid over de salderingsregeling de komende jaren. 
De totale investering bedraagt ±€37.000 (exclusief de BOSA subsidie t.b.v. ±€13.500 die wellicht wordt 
verkregen). De nu voorliggende investering zal tussen de €10.000 en €20.000 uitkomen. 

➔ Streven is om hiermee de resterende 25% energie die we nodig hebben te kunnen opwekken. Het asbest 
dak van de tribune moet vervangen worden. De BOSA subsidie blijft nog twijfelachtig. Het gaat nu over 
de 1e investering, nog niet de LED verlichting. → De vergadering stemt in met het voorstel.   

5. Vaststellen contributie seizoen 2024/2025.  
➔ We zitten vrij laag met onze contributie t.o.v. andere verenigingen. Verenigingen met een kunstgrasveld 

zitten fors hoger. De verhoging is een gevolg van de indexatie en een beetje compensatie voor de 
duurdere aanschafkosten van materialen.  

➔ De penningmeester licht de nieuwe contributievoorstellen toe. Er zijn geen vragen over de voorstellen. 
De contributie wordt het laatste weekend van augustus geïnd. De meeste worden automatisch geïnd. De 
vergadering gaat akkoord met het voorstel.   → De vergadering gaat akkoord met het voorstel. 

6. Trekking uitloting obligaties  
➔  De loting wordt verricht door één van de leden en nummer 9 wordt getrokken. Er zijn nu nog twee 

obligaties resterend.  
7. Bestuursverkiezingen 
➔ De voorzitter geeft aan dat er door een grote groep leden het voorstel is gedaan om Bertus Menkveld te 

benoemen tot lid van Verdienste. Bertus is al bijna 25 jaar penningmeester en heeft een groot scala aan 
functies binnen de club vervuld. Hij is een kritische penningmeester die zijn taak naar behoren vervult. 
Een prestatie van formaat. Bertus krijgt een oorkonde en zijn vrouw Dorry een boeket bloemen.  

➔ Bertus bedankt de leden en het bestuur voor deze oorkonde. Alle werkzaamheden vragen de steun van 
het thuisfront. Hij bedankt Dorry en zijn kinderen. De speldjes liggen bij Bertus thuis en die krijgt hij 
alsnog.  

➔ Aftredend en herkiesbaar zijn Ben Groot Roessink en Tjalle Bulten. Beiden stellen zich herkiesbaar. → 
Beide heren willen nog weer een termijn invullen en hopen er mooie jaren van te maken.   

➔ Manon van Kampen heeft besloten haar werkzaamheden voor de evenementen- commissie en de 
ledenadministratie te beëindigen. Zij neemt afscheid als bestuurslid.  
Haar werkzaamheden voor de ledenadministratie worden overgenomen door Michel Nijenhuis en de 
werkzaamheden voor de evenementencommissie  door Rick Visschers. Zij gaan geen deel uitmaken van 
het bestuur. → We willen nog wel aanvulling in de commissie om Rick te ondersteunen. Manon heeft 
een grote naamsbekendheid opgebouwd binnen de club. Iedereen kent haar en zij kent iedereen. 
Hopelijk blijft ze naar Het Elderink komen.  Als dank voor haar inspanningen ontvangt ze een mooi 
boeket uit handen van de voorzitter.  

➔ Voorgesteld wordt Ilona Wolfs toe te voegen aan het bestuur met de portefeuille 
kantineaangelegenheden. → Ilona draait al een tijdje mee binnen de club en heeft snel de zaken 
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opgepakt. De voorzitter spreekt zijn waardering uit voor haar betrokkenheid. Na een jaartje meedraaien 
heeft ze aangegeven dat ze wil toetreden tot het bestuur.  

➔ Ter versterking van het bestuur zijn we op zoek naar één of twee nieuwe bestuursleden. In overleg zal 
hun takenpakket worden vastgesteld. Kandidaten die geïnteresseerd zijn in een bestuursfunctie worden 
verzocht zich uiterlijk vrijdag 14 juni a.s. schriftelijk te melden. Voor nadere informatie kan contact 
worden opgenomen met de voorzitter of secretaris.  

➔ Een bredere invulling van het aantal bestuursleden zou zeer welkom zijn. Er zijn erg veel taken die 
ingevuld moeten worden. Weet je iemand laat het horen.   

8. Rondvraag 
➔ Vraag: Als er een kunstgrasveld komt, welk veld is dan beoogd → idee is veld 2 
➔ Overleg gehad met de gemeente. Wat is er met de uitkering van €440.000 gedaan die bij de privatisering 

is ontvangen? Antwoord vanuit de Stichting: Er is nu nog ±50% van over. Wij willen dit geld liever achter 
de hand houden en de verantwoordelijkheid voor actuele zaken bij de gemeente leggen. De stichting 
zorgt er voor dat het onderhoud ook de komende 10 jaar nog kan worden uitgevoerd.  

➔ Vraag: kan er inzage worden gegeven in de financiën van de stichting. De voorzitter van de stichting 
geeft aan dat hij hier de volgende vergadering op terug komt. 

➔ Alfons Veenhuis heeft een gedenkbordje gekregen dat ooit als waardering is gegeven aan Joop Notten, in 
1979, 45 jaar geleden. Hij vindt dat het thuishoort bij PAX en niet bij hem thuis. Hij overhandigt het aan 
de voorzitter, die beloofd er een mooi plekje voor te zoeken.  

➔ Vraag: Er wordt veel stuk gelopen, doordat de velden op de verkeerde wijze worden gebruikt. → Niet 
iedereen neemt zijn verantwoordelijkheid op de juiste wijze en neemt niet het veld wat bedoeld is voor de 
training. Er wordt door de onderhoudsploeg veel en goed werk verricht. We zullen als bestuur weer 
hameren op de juistheid van gebruik. Er is een schema opgesteld en de trainers en leiders krijgen het 
verzoek om er, zeker aan het begin van het seizoen, strikt  op toe te zien.  We zullen dit nog weer eens 
opnemen in de Nieuwsbrief. Als er wijzigingen zijn doordat er een veld uitvalt, moet er een nieuw schema 
worden gemaakt. Het ontbreken van voldoende menskracht is een punt bij de handhaving.  

➔ Vraag/opmerking: er wordt niet zorgvuldig omgegaan met de kostbare materialen. Ze worden op de 
verkeerde plek neergezet. Advies: nodig de trainers en leiders uit om ze instructies te geven. → De laatste 
spelers moeten dit opruimen. Hoe krijg je dit / deze mentaliteit veranderd? Ook dit nogmaals opnemen in 
de Nieuwsbrief.  

➔ Opmerking: de complimenten worden gemaakt over het omgaan met de robot. We hebben weinig 
storingen zeker t.o.v. ander verenigingen. 

➔ Vraag: Is er een verklaring voor de lage opkomst vanavond, is er een specifieke reden? → Het is nu op 
een maandag, we zien dat de combi met een trainingsavond veel meer leden oplevert. Voor de 
zomervergadering is een combi met de training echter geen optie.  

➔ Opmerking: Leuk dat de Rabobank een “cadeautje” in de vorm van een bijdrage in de contributie, geeft 
voor de jeugdleden. → Dit zullen we ook opnemen in de Nieuwsbrief. Er moet wel een rekening bij de 
Rabobank zijn.  

➔ Bertus Menkveld: De club van 50 is bij elkaar geweest (±70 leden) en ze hebben samen besloten om de 
vereniging een bedrag te schenken van €4.000 voor de inrichting van het nieuwe ballenhok. De voorzitter 
neemt de cheque in ontvangst en geeft aan dat deze bijdrage bijzonder gewaardeerd wordt.  

➔ Er wordt een oproep gedaan om meer leden voor de club van 50 te werven.  
9. Sluiting  

De voorzitter sluit af met de mededeling dat het een mooie en leuke vergadering was met enkele 
onverwachte elementen.  


